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ZAPYTANIE	
w	sprawie	nieprzestrzegania	standardów	utrzymania	zieleni	przez	

podwykonawców	realizujących	prace	koszenia	trawników	

	 	

Szanowna	Pani	Prezydent,	

spacer	 po	 parku	 stanowi	 doskonałą	 odskocznię	 od	 zgiełku	 miasta.	 Kontakt	 z	 naturą	
umożliwia	wyciszenie,	 co	 jest	 szczególnie	ważne	w	 świecie,	 który	 nieustannie	 atakuje	
nas	tysiącami	bodźców.	ZFyjąc	w	dużym	mieście	cenimy	sobie	też	możliwość	oddychania	
czystym,	wolnym	od	spalin	powietrzem.	Niniejsza	interpelacja	wynika	z	zaniepokojenia,	
które	wywołały	u	mnie	liczne	zgłoszenia	mieszkańców	osiedla	Nowe	Rokicie	i	to	w	ich	
imieniu	składam	poniższe	pismo.	

	 Mieszkańcy	 odwiedzający	 Park	 im.	 Słowackiego	 skarżą	 się	 na	 niedozwolone	
wykorzystywanie	 dmuchaw	 spalinowych	 do	 usuwania	 liści,	 które	 zakłócają	 cisze	 i	
niepotrzebnie	zanieczyszczają	już	i	tak	pozostawiające	wiele	do	życzenia	powietrze.	Tak	
było	między	innymi	8	listopada,	kiedy	o	godz.	8:30	odwiedziłam	wspomniany	park	i	na	
miejscu	 spotkałam	 grupę	 pracowników,	 którzy	 za	 pomocą	 tychże	 dmuchaw	 usuwali	
zalegające	w	alejkach	liście.	W	tym	miejscu	należy	podkreślić,	że	korzystanie	z	tego	
typu	narzędzi	jest	niezgodne	z	opracowanymi	i	przyjętymi	przez	Prezydent	Miasta	
Łodzi	„Standardami	pielęgnacji	trawników	i	łąk	miejskich	w	Łodzi”.	

W	trakcie	krótkiej	rozmowy	Panowie	odmówili	podania	nazwy	Pirmy,	dla	której	pracują,	
a	 pojazd,	 którym	 się	 poruszali	 był	 nieoznakowany.	 Zapytani	 o	 zalecenia	 przyznali,	 że	
mają	świadomość	zakazu,	lecz	nie	stosują	się	do	niego	(sic!)	

Niewątpliwie	 doszło	 do	 niedotrzymania	 standardów	 określonych	 ww.	 dokumencie,	
który	w	pkt	7	zakazuje	stosowania	dmuchaw	spalinowych	do	usuwania	liści.	Zgodnie	z	
nim:	”Zakazane	jest	stosowanie	dmuchaw	ze	względu	na	wzbudzanie	pyłu,	emisję	
spalin,	niekorzystne	oddziaływanie	na	faunę	trawnika	i	 jego	wyjaławianie,	hałas	
oraz	płoszenie	zwierząt	w	sąsiedztwie”	



               
W	związku	z	powyższym	proszę	o	udzielenie	odpowiedzi	na	poniższe	pytania:	

1. Jakie	 konsekwencje	 zostały	 przewidziane	 w	 stosunku	 do	 wykonawców	
nieprzestrzegających	przyjętych	standardów?		

2. Czy	zostanie	poddane	weryPikacji	jaki	podmiot	zajmuje	się	sprzątaniem	Parku	im.	
Słowackiego	i	czy	zostaną	wobec	niego	wyciągnięte	konsekwencje?		

3. Jak	skonstruowane	są	umowy	i	specyPikacje	do	nich	dołączane	w	kontekście	
zapobiegania	łamania	przyjętych	standardów?	

4. Kto,	kiedy	i	w	jaki	sposób	sprawdza	przestrzeganie	określonych	przez	Prezydent	
Miasta	 standardów	 oraz	 w	 jakiej	 formie	 dostępna	 jest	 dokumentacja	
przeprowadzanych	kontroli?		

5. Czy	 podmiot	 wykonujący	 swoje	 usługi	 nierzetelnie	 oraz	 niezgodnie	 ze	
standardami	zostanie	wykluczony	z	przyszłej	współpracy	z	Urzędem	Miasta?		

Z	wyrazami	szacunku		

Beata	Bilska	


